

Date: November 22nd, 2023

التاريخ: 22 نوفمبر 2023

Circular No:21/ AY 2023-2024
Subject: Two-Day National Day Celebration

Dear Parents,

This circular provides information about the **UAE's 52nd National Day celebration** that will take place at our school on Tuesday, November 28th, and Wednesday, November 29th, 2023.

On Tuesday, November 28th, 2023, our KG-12 students will celebrate national day with a performance on the stage in the theatre. A program with **specific times** for the performances of the different grades and sections will be sent to parents so that parents can make arrangements to attend.

Teachers will communicate with parents about the attire and accessories needed for the group performances.

Due to limited space in the theater, we request that parents follow our National Day program timings, and **only one parent** will attend the performances on Tuesday.

On Wednesday, November 29th, 2023, from 8:30 a.m. to 2:00 p.m., all parents and their families are invited to join our National Day Celebration, which will be filled with fun, games, Arabic food, music, and enjoyment. Students will enjoy various games, while parents will have time to visit the different stalls and enjoy Arabic music, Yola, and food with their families.

We thank all your parents for your contributions and support to the UAE's 52nd National Day and look forward to celebrating the day with our Ajyal families and staff.

Yours sincerely,

Dr. Antoinette Brown
Principal Director



السادة أولياء الأمور الكرام،

نحيطكم علمًا بالاحتفال المرتقب باليوم الوطني الـ 52 لدولة الإمارات العربية المتحدة الذي سيقام في مدرستنا يومي الثلاثاء والاربعاء، 28 و29 نوفمبر 2023.

في يوم الثلاثاء الموافق 28 نوفمبر 2023، سيشهد الطلاب من الحضنة إلى الصف الثاني عشر احتفالًا خاصًا باليوم الوطني من خلال عروض تقديمية مميزة على مسرح المدرسة. **سنوفر لكم جدولًا زمنيًا محددًا لكل فئة عمرية لضمان تنظيم الوقت والمشاركة**، كما ستقوم المعلمات بالتواصل لترتيب المتطلبات الملابس والاكسسوارات المناسبة للعرض.

نظرًا للقيود المفروضة على عدد الحضور في المسرح، نهبب بحضوركم في المواعيد المحددة للعرض، **ویرجى من أحد الوالدين فقط** الحضور يوم الثلاثاء أثناء فعاليات اليوم الوطني في مسرح المدرسة.

أما في يوم الأربعاء الموافق 29 نوفمبر 2023، فمن الساعة 8:30 صباحًا حتى الساعة 2:00 ظهرًا، فإننا ندعو جميع أولياء الأمور وعائلاتهم للانضمام إلى احتفالنا باليوم الوطني، حيث ستكون الفعاليات مليئة بالمرح والألعاب والطعام الشعبي والموسيقى والعروض التراثية. سيتمتع الطلاب بأنشطة متعددة، بينما ستتاح لأولياء الأمور الفرصة لزيارة الأكشاك المختلفة والاستمتاع بعروض اليولا، فضلًا عن تذوق الأطعمة برفقة عائلاتهم.

نشكر جميع أولياء الأمور على دعمهم ومشاركتهم الفعالة في الاحتفال باليوم الوطني الـ 52 لدولة الإمارات العربية المتحدة، ونتطلع إلى مشاركتكم الكريمة في هذا الحدث الوطني بصحبة عائلتكم وكادر المدرسي.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،



الدكتورة أنطوانيت براون
مديرة المدرسة